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Lloc:    Sala d’actes de la FELIB 

Inici:   12.00h 

Finalització:   14.35h 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president. 

Sr. Josep Carreras Coll, batle de Ferreries i vicepresident segon. 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vicepresident tercer. 

Sr. Joan Juan Pons, batle de Campos i vocal. 

Sr. Tomeu Seguí Prat, regidor, en representació del Sr. Rafel  Torres Gómez batle  

d’Inca i vocal. 

Sr. Jose Francisco Hila Vargas, regidor, en representació de la Sra. Aina Calvo Sastre, 

batlessa de Palma i vocal. 

Sr. Francesc Morell Bibiloni, regidor de Campanet i vocal . 

Sra. Josefa Costa Costa, regidora, en representació del Sr. Josep Sala Torres, batle 

de Sant Antoni de Portmany i vocal. 

Sr. Joan Jaume Mulet, batle de Llucmajor i vocal. 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batlessa de l’Ajuntament d’Eivissa i vocal. 

Sra. Mª Magdalena Garcia Gual, regidora, en representació del Sr. José Ramón Bauzá 

Díaz batle de Marratxí i vocal. 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de Maó i vocal. 

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal. 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal. 

Sr. Joan Rotger Seguí, batle de Selva i vocal.  

 

Excusen l’absència: 

Sr. Joan Carles Verd Cirer, regidor de Sencelles i vicepresident primer. 

Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle d’Algaida i vocal. 



CONSELL EXECUTIU ORDINARI 
 Palma, 18 de març de 2011 

 (Acta aprovada dia 10/06/2011) 

 2 

Sr. Josep Marí Ribas, batle de Sant Josep de sa Talaia i vocal. 

Sr. Juan Cabrera Valenzuela, batle des Castell i vocal. 

Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de Manacor i vocal. 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, regidor de Sóller i vocal. 

Sr. Josep Oliver Amengual, batle de Sineu i vocal. 

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal. 

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal. 

Sra. Pilar Carbonero Sánchez, batlessa de Ciutadella i vocal. 

Sr. Jaume Ferrer Ribas, president del Consell Insular de Formentera i vocal. 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal. 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal. 

 

Hi actua de secretària la Sra. Joana Alomar Serra. 
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Per indicació del president, us convoco a la reunió de la Consell Executiu Ordinari que 

tindrà lloc a Palma, divendres, dia 18 de març de 2011 a les 11.45 hores en primera 

convocatòria i a les 12.00 hores en segona convocatòria, a la seu de la FELIB , carrer del 

General Riera, 111 de Palma, d'acord amb l'ordre del dia següent: 

 

 

1. Aprovació de les actes 17/09/2010 (permanent) 14/01/2011, 24/01/2011 i 

18/02/2011(executiva). 

2. Presentació de la feina feta des de l’ OTAE (Oficina Tècnica de l’Administració 

Electrònica) 

3. Visita de Josefina Sintes per parlar de la feina que fan des d’ Eurolocal Mallorca. 

4. Aprovació del ordre del dia de l’Assemblea General Ordinària.  

5. Nomenaments: 

a. Consell Assessor de l’Energia (entrada 157) 

b. Representant tècnic finestreta única per la Directiva de Serveis i un 

interlocutor de gestió (Femp). 

6. El President Informa. 

7. Relació d’informes del serveis jurídics 

8. Relació de fitxes d’assistència a les comissions i actes externs a la FELIB. 

9. Assumptes de tràmit. 
 

 Precs i preguntes. 
 
 
 
Joana Alomar Serra 

Secretària General 

Palma,  8 de març de 2011  
 

72 

08/03/2010 
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INICI DE LA SESSIÓ 

El president dona la benvinguda als assistents, a qui agraeix la seva presència. 

 

1. APROVACIÓ DE LES ACTES 17/09/2010 (PERMANENT), 1 4/01/2011, 

24/01/2011 I 18/02/2011 (EXECUTIVA). 

 

El president demana conformitat als assistents per poder aprovar les actes. Els 

assistents s’assabenten i manifesten la seva conformitat. 

 

2. PRESENTACIÓ DE LA FEINA FETA DES DE L’OTAE (OFIC INA TÈCNICA DE 

L’ADMINISTRACIÓ ELECTRÒNICA). 

 

El president dóna la benvinguda al senyor Antoni Manchado, Director General de TIC 

del Govern de les Illes Balears, i al senyor Felip Salas, Cap de Projecte Administració 

Digital, Negoci Electrònic i Sanitat de la Fundació IBIT, que venen  a presentar la tasca 

realitzada des de l’oficina tècnica d’administració electrònica. 

Pren la paraula el senyor Manchado i comenta que la idea de la intervenció no és tant 

explicar el que s’ha fet fins a l’actualitat, sinó més bé exposar el que es té pensat fer 

dins l’any 2011.  Exposa que enguany s’han reunit amb distintes persones del Consell 

de Mallorca a través del Consorci d’Informàtica Local de Mallorca per tal de resoldre 

quins són els recursos econòmics dels que disposa cada entitat, i alhora no duplicar 

esforços ni tasques. Comenta que també es reuniran amb el Consell Insular de Menorca 

i Eivissa. Informa que més o manco el pressupost destinat a l’oficina tècnica 

d’administració electrònica per l’any 2011 és semblant al del 2010, però que totes les 

tasques subcontractades des de l’IBIT les realitzarà aquesta mateixa entitat, estalviant, 

al menys, l’IVA de les factures i agilitzant la tasca. Ofereix la paraula al senyor Felip 

Salas.  

Pren la paraula el senyor Salas i exposa que arrel d’una reunió que mantingué amb els 

membres del Consell Executiu de la Federació el passat 18 de febrer, li donà la 

sensació que no es coneixia suficientment les tasques desenvolupades des de l’oficina 

tècnica d’administració electrònica.  

Explica que a principis de legislatura es creà la Comissió Balear de TIC (CBTIC), 

formada pel Govern de les Illes Balears, Consells Insulars, la FELIB i l’ajuntament de 

Palma, amb l’objectiu de coordinar les distintes iniciatives que les distintes entitats 

realitzaven, i alhora compartir les tasques, col·laborar entre elles i cercar sinergies que 
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permetin obtenir millors resultats amb menys recursos econòmics. Per executar 

aquestes tasques s’encomanà la feina a la Fundació IBIT i aquesta creà l’Oficina 

Tècnica d’Administració Electrònica (OTAE). Exposa que el primer que feu l’OTAE fou 

elaborar un pla, Pla Anibal, que pretén focalitzar la innovació i l’eficiència. Continua 

explicant que ja s’han obtingut resultats tals com un catàleg de procediments tipus amb 

un inventari de 160 procediments, amb les respectives fitxes en català i en castellà, amb 

un manual d’adaptació, i amb un sistema que serveix per a qualsevol ajuntament de 

l’Estat Espanyol, malgrat falta personalitzar a cada ajuntament. També es disposa d’una 

ordenança legal tipus i d’una plataforma tecnològica que conté una gestió de continguts 

orientat a informació administrativa (ROLSAC), un gestor d’expedients (HELIUM), un 

sistema de relació amb el ciutadà (SISTRA), un registre d’entrada i sortida (REGWEB), 

signatura electrònica i custòdia (IBKEY), interoperabilitat (PIBA), i un sistema d’actes i 

decrets. Informa que s’ha fet molta feina per posar a l’abast de totes les entitats locals 

aquestes eines, que moltes ja estan implantades a diverses administracions, però que 

aquesta implantació té un cost. Comenta que l’objectiu futur es treballar en primer lloc 

amb l’interoperabilitat en quan a la finestreta única de la directiva de serveis i el portal 

de l’informador, i en segon lloc amb serveis interoperables per racionalitzar recursos. 

Per concloure recalca que la feina difícil ja està feta, però que tots aquests recursos 

s’han d’emprar.  

El senyor Manchado apunta que hi ha un nivell d’ajuda que no es prou conegut i per 

tant utilitzat.  

El president els dóna les gràcies .  

 

3. VISITA DE JOSEFINA SINTES PER PARLAR DE LA FEINA  QUE FAN DES 

D’EUROLOCAL MALLORCA. 

El president dóna la benvinguda al senyor Miquel Rosselló, president d’Eurolocal-

Mallorca, a la senyora Josefina Sintes, gerent, i al senyor Tomás Fortuny, arquitecte. 

La senyora Sintes comenta que foren ells els que demanaren audiència per tal de 

poder donar a conèixer la tasca que realitzaven. Explica que Eurolocal-Mallorca és un 

consorci públic creat, fa poc més d’un any, pel Consell de Mallorca i l’ajuntament de 

Palma, que es regeix per la Llei de Bases de Règim Local, creat amb l’objectiu 

d’impulsar la participació activa de les entitats locals a l’espai europeu.  

Explica que la seva tasca és posar a l’abast de les entitats locals accions i estratègies 

de desenvolupament local amb perspectiva europea, així com fomentar i oferir suport 

a la participació proactiva al context europeu. Alhora presenta algunes 

experiències/projectes que han dut a terme fins el moment, i exposa que l’objectiu 

final de tota la tasca que es realitza és fomentar la ciutadania europea. Comenta que 
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algunes de les temàtiques més interessants pels municipis que interessen a Europa 

són veïnatge, cooperació, cohesió social, intercanvi interregional, formació, 

investigació i innovació, ciutadania, medi ambient, canvi climàtic, energia, etc... 

Pren la paraula el senyor Miquel Rosselló i exposa que Eurolocal Mallorca sorgí d’un 

acord amb el Centre Balears Europa on el Consell de Mallorca es va comprometre a 

col·laborar amb la creació del punt d’informació europeu, i oferir serveis d’assistència i 

assessorament als municipis de Mallorca. 

 

El senyor Hila recalca el bon funcionament d’aquesta entitat. 

 

El president els dóna les gràcies. 

 

4. APROVACIÓ DEL ORDRE DEL DIA DE L’ASSEMBLEA GENER AL 

ORDINÀRIA. 

El president comenta que a la proposta trobem dues parts diferenciades, la primera que 

fa referència a qüestions ordinàries, i la segona presentar les actuacions que s’han 

realitzat a partir de les ponències de la darrera assemblea en quan a competències 

municipals.  

El senyor Marí proposa redactar una fulla de ruta del treball pendent a realitzar en quan 

a les competències municipals. S’aprova per unanimitat.  

Queda acordada l’Assemblea General ordinària el proper 15 d’abril de 2011a les 10.30 

hores en segona convocatòria, a la sala d’actes de la Felib. 

 

 

5. NOMENAMENTS: 

a. Consell Assessor de l’Energia (entrada 157) 

La secretària general exposa que el 26 de febrer mitjançant el Decret 39/2010 es creà el 

Consell Assessor d’Energia. Explica que a la composició d’aquest hi ha d’haver un vocal 

en representació de la FELIB, i que es faci constar un titular i un suplent. Queda 

formada amb els següents membres: 
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b. Representant tècnic finestreta única per la Dire ctiva de Serveis i un 

interlocutor de gestió (FEMP). 

La secretària general proposa que sien dos treballadors de l’oficina tècnica 

d’administració electrònica els que  hi assisteixin i representi a la FELIB, per tal de poder 

parlar amb coneixement de la situació. Els assistents s’assabenten i manifesten la seva 

conformitat. 

 

6. EL PRESIDENT INFORMA  

Pren la paraula el president i informa que s’han realitzat negociacions entre la FELIB, el 

Consell de Mallorca, Fundació Naturaparc i Baldea a conseqüència de la problemàtica 

actual referent als animals domèstics abandonats als municipis de Mallorca, i que s’ha 

fet arribar als ajuntaments de Mallorca les propostes realitzades per la Fundació 

Naturaparc i per Baldea, per tal que cada municipi realitzi el que considera més oportú. 

Alhora, aprofita per comentar que el Consell de Mallorca està disposat a treure una 

convocatòria d’ajudes, tant pels ajuntament que tenen els mitjans propis com per 

aquells que tinguin externalitzada la gestió, i que també està estudiant, per un futur més 

llunyà, la creació de caneres comarcals.  

El senyor Rotger comenta que tots els avanços són benvinguts, però que creu fora de 

lloc la carta emesa per la Direcció General d’Agricultura de la conselleria de Presidència 

del Govern de les Illes Balears, que esposa que les competències són dels ajuntaments.  

El president informa que desconeix el contingut d’aquesta carta, però que fou informat 

pel senyor Antoni Perelló, com mentres s’enviaria una carta especificant les 

competències de cada entitat en aquest tema. Però que el to de la carta el desconeixia i 

que en quan arribi al seu poder farà arribar el malestar dels municipis en aquest sentit. 

 

En quan al tema de les competències sanitàries, recalca que s’ha de prendre una 

decisió. Informa que es va portar al consell executiu una proposta com mentre els 

Titular    
Nom i llinatges Joan Ferrà Martorell 
@ jferra@ajpuigpunyent.net 
Telèfon contacte 971.614.455 
  
Suplent   
Nom i llinatges Pedro Bofill Contreras 
@ serveisjuridics@felib.es 
Teléfon contacte 971.760.911 
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ajuntaments col·laborarien amb les reparacions dels centres sanitaris i que després es 

podrien cobrar les despeses ocasionades. Exposa que al seu parer aquesta proposta és 

molt beneficiosa, i que tots aquells municipis que tinguin acordat un conveni millor que 

es limitin a no signar-lo, però que no es pot bloquejar un acord  molt beneficiós per tots 

aquells municipis que a l’actualitat s’estan fent càrrec de les despeses sense possibilitat 

de poder cobrar. Els assistents s’assabenten i manifesten la seva conformitat. 

El senyor Joan Juan exposa que després no s’ha de contradir amb les negociacions 

amb la conselleria de Salut per tal de poder aconseguir distintes infraestructures al 

municipi. 

El president comenta que des de la FELIB es prenen decisions generals, però que no 

es poden controlar les accions que després realitzin els distints municipis.  

 

El president informa que mantingué una reunió amb la Direcció General de Qualitat dels 

Serveis i amb el President del Govern de les Illes Balears, i una altra reunió a la cambra 

de comerç entre les distintes seccions empresarials i d’associacionisme per tal 

d’agilitzar la burocràcia de les distintes entitats, i crear un pla d’actuació de simplificació 

de càrregues administratives i d’agilització.  Comenta que les peticions que feu com a 

representant de la FELIB foren; poder agilitzar les tramitacions internes de llicències i 

crear un protocol d’actuació, i poder agilitzar les tramitacions externes.  

 

A més, informa que la propera setmana hi ha prevista una reunió amb l’associació de 

constructors de les Balears i els municipis costaners, per tractar l’ordenança municipal 

de renous. 

El senyor Carretero informa que a l’illa de Menorca es va consensuar una ordenança, 

juntament amb el sector de la construcció i el sector hoteler, on s’està en contra del 

renou i no de la feina. 

El president comenta que a Mallorca hi ha una gran disparitat d’ordenances, i que tal 

vegada es podria començar a treballar amb el model d’ordenança de Menorca. 

El senyor Carretero recalca que en quan a l’agilització de la burocràcia, aquest és un 

tema greu a tractar, però no sols des dels ajuntaments sinó des del Consell de Mallorca, 

el Parlament, etc. 
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7. RELACIÓ D’INFORMES DELS SERVEIS JURÍDICS  

 

INFORMES JURÍDICS 

Entitat 
Registre 
d’entrada 

Sol·licitat per Suggeriments - observacions Registre de 
sortida 

138 - Conselleria 
Comerç, Indústria i 
Energia 

007/2011 DG Comerç 

Informe Reglament de la Llei 
11/2001, de 15 de juny, d’ordenació 
de l’activitat comercial a les Illes 
Balears 

 

031/2011 

139 - CES 060/2011 
President 
CES 

Projecte Decret regulador dels 
principis generals serveis socials 
comunitaris 

034/2011 

141 - CES  
President 
CES 

Informe proposta decret  regulació 
mesures participació riscs laborals 049/2011 

143 - Conselleria 
Turisme i Treball 

130/2011 

DG 
Responsab. 
Social 
Corporativa 

Avantprojecte de llei modificació de 
la Llei 1/2003  de Cooperatives de 
les Illes Balears 

055/2011 

144 - Conselleria 
Comerç, Indústria i 
Energia 

096/2011 
DG Fons 
Europeu 

Avantprojecte d’ordre bases 
reguladores per a concessió 
subvencions a entitats públiques 
actuacions previstes programa 
FEDER 2007/2013 

058/2011 

145 - CES 156/2011 President 
Informe  Projecte Decret aprovació 
Cartera Bàsica de serveis socials de 
les Illes Balears 

070/2011 
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8. RELACIÓ DE FITXES D’ASSISTÈNCIA A LES COMISSIONS  I ACTES 

EXTERNS A LA FELIB  

 

 

 

 

 

Representant Títol de la comissió externa Data Núm. 
d’entrada 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de 
Fornalutx 

Ponència Tècnica de 
Patrimoni 28/12/2010 Fitxa 308 

35/11 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle 
de Puigpunyent 

Consell de Direcció Agència 
Disciplina Urbanística 18/01/2011 Fitxa 309 

56/11 

Sr. Francesc Miralles Mascaró, 
batle d’Algaida 

Ple de la CMAIB, conselleria 
de Medi Ambient 19/01/2011 Fitxa 310 

57/11 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de 
Fornalutx 

Ponència Tècnica de 
Patrimoni 19/01/2011 Fitxa 311 

68/11 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle 
de Puigpunyent Consell de Serveis Socials 1/02/2011 Fitxa 312 

81/11 
Sr. Joan Carles Verd Cirer, 
tinent de batle de l’ajuntament 
de Sencelles 

Ple del Consell escolar de les 
Illes Balears 31/01/2011 Fitxa 313 

82/11 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle 
de Puigpunyent 

Consell de Direcció Agència 
Disciplina Urbanística 8/02/2011 Fitxa 314 

101/11 
Sr. Joan Carles Verd Cirer, 
tinent de batle de l’ajuntament 
de Sencelles 

Consell assessor de comerç 
de les Illes Balears 7/02/2011 Fitxa 315 

109/11 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de 
Maó 

Subcomitè d’Avaluacions 
d’Impacte Ambiental 8/02/2011 Fitxa 316 

114/11 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de 
Maó 

Subcomitè d’avalucaions 
ambientals estratègiques  8/02/2011 Fitxa 317 

115/11 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de 
Maó Ple de la CMAIB 8/02/2011 Fitxa 318 

116/11 

Sra. Joana Alomar Serra, 
secretària general FELIB 

Oprtunitats europees per als 
ens locals 8/02/2011 Fitxa 319 

117/11 

Sra. Joana Alomar Serra, 
secretària general FELIB 

Comitè especialitzat insular 
d’agenda local 21 15/02/2011 Fitxa 320 

120/11 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, 
batle de Sant Lluís. Consell Balear de l’Aigua 14/02/2011 Fitxa 321 

158/11 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, 
batle de Sant Lluís. 

Comissió de Coordinació dels 
Ens Territorials de les Illes 
Balears en matèria de 
Cooperació per al 
Desenvolupament 

16/02/2011 Fitxa 322 
159/11 
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9. ASSUMPTES DE TRÀMIT  

 

Pren la paraula el president i comenta que en quan a la subvenció del SOIB 2011, 

adreçada a contractar treballadors i treballadores en atur, no s’ha tingut en compte als 

ajuntaments. Després de tot un seguit d’intervencions manifestant el malestar en quan a 

aquest tema, el president proposa realitzar un escrit de protesta a la consellera de 

Turisme i Treball, on a més es tinguin en compte les següents reivindicacions dels 

municipis: 

- La flexibilització de terminis de contractació, allargant el període de contractació, 

així com possibilitant l’escalonament de les contractacions. 

- La flexibilització de les condicions, els terminis i els períodes de la formació 

obligatòria per a persones contractades. 

-  Més participació en el procediment d’elecció dels treballadors i una major 

flexibilització del mateix, de forma que els perfils de les persones contractades s’adapti 

a les necessitats dels consistoris. 

-  El pagament de les quantitats corresponents a convocatòries anteriors abans 

d’haver d’avançar el pagament dels contractes del 2011. 

Els assistents s’assabenten i manifesten la seva conformitat. 

 

PRECS I PREGUNTES 

El senyor Tur demana, a sol·licitud del senyor Carretero, que es convoquin els distints 

grups parlamentaris per tal de poder modificar la Llei 10/2010, que suposa la prohibició, 

a partir del mes d’agost, de donar llicències a aquells nuclis que no contin amb una 

xarxa establerta de clavegueram. Comenta que des de Sant Lluís i Maó s’ha elaborat 

un informe jurídic, que es farà arribar a tots els ajuntaments, on es sol·licita que per tal 

de poder donar llicències es demanin els projectes elaborats però que es disposi d’un 

termini més ampli per poder executar-los. Els assistents sa n’assabenten i manifesten la 

seva conformitat.  

Sense més assumptes a tractar, el president dóna per finalitzada la reunió del 

Consell Executiu. 

 

 

La secretària general   Vist i plau 

                                                                El president



CONSELL EXECUTIU ORDINARI 
 Palma, 18 de març de 2011 

 (Acta aprovada dia 10/06/2011) 

 12 

 


